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Protokół Nr 6

z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej z dnia 19 maja 2015r.

W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu
oraz przedstawiciele Urzędu Gminy: Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, Skarbnik Gminy M. Nowicka
oraz Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu Marcin Wieczorek.

Tematyka posiedzenia Komisji była następująca:
1. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice za 2014 r.
2. Przyjęcie informacji o planowanych remontach i inwestycjach w szkołach podstawowych i

gimnazjum w ramach środków finansowych przyznawanych w budżecie gminy na 2015 r.
3. Przyjęcie informacji o planowym wypoczynku dzieci i młodzieży.
4. Analiza materiałów na sesję Rady Gminy.

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej    J.
Błoch.
Przewodniczący powitał zebranych i zaproponował, korzystając z obecności Kierownika M.
Wieczorka, by pkt 2 i 3 porządku posiedzenia zostały omówione jako pierwsze.
Radni nie zgłaszali uwag.
Ad. pkt 2.
Kierownik przedstawił wnioski dyrektorów poszczególnych szkół z terenu gminy w zakresie
remontów, jakie miałyby zostać przeprowadzone. Wnioski te stanowią zał. nr 2 do protokołu.
Kierownik poinformował następnie, że w bieżącym roku nie przeznaczono środków w rezerwie
budżetowej na realizację tych wniosków. Jeżeli jednak radni zdecydują, że należy je zrealizować, to
zostaną one wykonane ze środków zaoszczędzonych w związku z rozstrzygniętymi przetargami. Jak
następnie zauważył remonty w niektórych szkołach zostaną przeprowadzone ze środków własnych.
Jedynie Szkoła Podstawowa w Pawlikowicach wnioskuje o 250 tys. zł na termomodernizację
budynku, Szkoła Podstawowa w Bychlewie o 26 200 zł na remonty wskazane we wniosku oraz
Szkoła Podstawowa w Petrykozach o kwotę 25 tys. zł na termoizolację jednej ściany budynku.
Radna A. Marciniak pytała, czy termomodernizacji nie można wykonywać stopniowo.
Wyrażono opinię, że taką inwestycję lepiej jest wykonać w całości.
Kierownik zauważył przy tym, że obecnie w budżecie nie ma tak dużej kwoty. Ponadto kwota 250
tys. zł obliguje do przeprowadzenia procedury przetargowej, która jest długotrwała. Najlepiej byłoby
zabezpieczyć środku w budżecie na przyszły rok.
Odniesiono się również do problemu z postojem przy szkole w Bychlewie.
Radna A. Marciniak przypomniała, że miał tam zostać wykonany drugi zjazd.
Kierownik odpowiedział, że gmina stara się o to w Zarządzie Wojewódzkim Dróg, ale bardzo trudno
cokolwiek wyegzekwować. Zarząd nie zgadza się również na zainstalowanie sygnalizacji świetlnej
przy szkole. Dodał, że dużym ułatwieniem byłoby zakrycie rowu przy szkole.
Przewodniczący przypomniał, że niedługo rozpocznie się remont chodnika.
Wójt podkreślił, że podczas remontu rów nie zostanie zakryty, ponieważ Zarząd się na to nie zgodził,
miał już całą dokumentację. Musi to być odrębna inwestycja, na którą będzie odrębna dokumentacja.
Przewodniczący wspomniał również o problemach z odwodnieniem i w związku z tym zalewaniem
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parkingu przy szkole.
Wójt poinformował, że niedawny został odmulony rów przy posesji Pana Otomańskiego w stronę
Dobrzynki. Jednocześnie zauważył, że musi się skończyć wypuszczanie ścieków do rowu.
Radna Z. Kasperska odniosła się jeszcze do remontów w innych szkołach. Zauważyła, że szkoły
remonty bieżące będą wykonywać z własnych środków, szkoła w Bychlewie środków na taki cel nie
zabezpieczyła.
Kierownik przypuszczał, że dyrektor szkoły w Bychlewie wskazała jedynie te remonty, na które
konieczne jest uzyskanie środków od gminy, nie wskazując remontów bieżących. Obiecał jednak
sprawdzić tę sprawę.
Ad. pkt 3.
W ramach tego punktu porządku posiedzenia Kierownik M. Wieczorek poinformował, że w piątek,
tj. 15.05.2015r., upłynął termin na składanie ofert na organizację wypoczynku letniego dzieci i
młodzieży. Kwota zarezerwowana w budżecie na ten cel to 90 tys. zł. Oferty złożyło 5 podmiotów:

 LKS „Orzeł”

 Stowarzyszenie „Nowoczesność dla Rozwoju”

 OSP Kudrowice

 LKS „Jutrzenka”

 UKS „Junior” - 2 oferty: półkolonie letnie i kolonie letnie (dopiski na kopertach)
Kierownik nie mógł przekazać więcej informacji w tym temacie, ponieważ otwarcie ofert nastąpi
dopiero w bieżącym tygodniu.
Radna A. Marciniak zapytała, czy UKS „Junior”, który miałby realizować półkolonie
prawdopodobnie w szkole w Żytowicach wystąpił do gminy o zapewnienie dowozu.
Kierownik odpowiedział, że takiego wniosku nie było, ale także być nie mogło, ponieważ gmina
przekazuje dofinansowanie, a organizator mógł wystąpić o pokrycie kosztów dowozu dzieci.
Dalszych uwag w temacie nie było.
Ad. pkt 1.
Skarbnik przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Pabianice za 2014r., co
stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Skarbnik udzieliła również dodatkowych wyjaśnień, w związku z pytaniami radnych.
Radna Z. Kasperska pytał o kwotę dochodów i wydatków przeznaczanych na gospodarkę ściekową i
ochronę wód, a także, czy dochody i wydatki bilansują się.
Skarbnik odpowiedziała, że kwota wydatków to 220 020,58 zł. Dochody wyniosły 83 569,41 zł.
Dochody i wydatki nie bilansują się.
Radny A. Wąsat z kolei pytał o dzierżawę placu pod PSZOK. Czy gmina nie ma swojego placu.
Wójt odpowiedział, że nie jest łatwo znaleźć takie miejsce, ponieważ konieczne jest spełnienie
odpowiednich wymogów wynikających z przepisów prawa. Inna kwestia, że mieszkańcy protestują,
gdy w pobliżu ma powstać taki punkt.
Radna C. Rychłowska pytała również, czy kara z tytułu nieterminowego wykonania inwestycji
budowy oświetlenia hybrydowego dotyczy Szynkielewa.
Wójt odpowiedział, że nie chodzi o Szynkielew, jednak nie był w stanie wskazać o którą miejscowość
chodzi. Dodał jednak, że kwota ta została przekazana na rzecz gminy w związku z nieterminowym
wykonaniem zadania przez wykonawcę.
Dalszych uwag ani pytań nie było.
Na zakończenie tego punktu Skarbnik prosiła o poprawienie w dziale 926 kwoty dotyczącej spłaty
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pożyczki do WFOŚiGW – zamiast 532 969,78 zł powinno być 532 962,28 zł.
Przedstawiła również opinię RIO w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Pabianice z
wykonania budżetu za rok 2014, co stanowi zał. nr 5. Zauważyła, że sprawozdanie zostało
zaopiniowane pozytywnie z jedną uwagą dotyczącą błędnego zastosowania paragrafu dochodowego,
co zostało już poprawione.
Innych uwag nie było.
Ad. pkt 4.
Wójt przedstawił projekty uchwał od nr roboczego VIII/A/2015 do VIII/G/2015, co stanowi zał. od
nr 6 do 12.
Radna Z. Kasperska, odnosząc się do projektu uchwały o nr roboczym VIII/A/2015 zapytała, czy
pracownik do szkoły w Bychlewie, na którego Gmina uzyskuje dofinansowanie z PUP to nowy
pracownik, a także, na jaki okres przekazywana jest wskazana w projekcie uchwały kwota i na jaki
okres zatrudniony jest ten pracownik.
Wójt odpowiedział, że jest to nowa osoba skierowana do przeprowadzania dzieci przez ulicę,
ponieważ poprzednia osoba nie mogła być już zatrudniona w ramach robót publicznych. Pozostałe
kwestie miały zostać sprawdzone.
Kolejne pytanie radnej odnosiło się do projektu uchwały o nr roboczym VIII/B/2015, które dotyczyło
tego, czy środki nienależycie wypłacone przez GOPS zostały wyegzekwowane.
Skarbnik odpowiedziała, że jeżeli środki te zostały wypłacone to powinny być odebrane. Istnieje
jednak możliwość, że nie zostały jeszcze wypłacone, dlatego GOPS musi zwrócić dotację.
Dalszych pytań w tym temacie nie było.
Radny M. Madaj zapytał, odnosząc się do projektu o nr VIII/C/2015, czy OSP Konin dokłada własne
środki do toru, który ma zostać zakupiony do tej jednostki. Jego pytanie wynikało z wątpliwości w
zakresie wysokości wnioskowanej kwoty dofinansowania. Zauważył bowiem, że koszt zakupu toru
to ok. 11 700 zł, a dotacja z Zarządu wynosi ok. 4 700 zł. Skąd więc kwota        10 tys. zł. Z jego
informacji wynikało, że OSP wnioskowało również o dofinansowanie zakupu sprzętu, ale uchwała
na to nie wskazuje.
Wójt odpowiedział, że sprawa ta zostanie sprawdzona.
Następnie radna Z. Kasperska pytała, o które samochody strażackie chodzi, które zostały sprzedane.
Skarbnik odpowiedziała, że samochody strażackie zostały sprzedane za łączną kwotę 18 900 zł. Część
tych środków została wydana już wcześniej. Część natomiast przeznaczana jest na zakup toru dla
drużyny młodzieżowej, zgodnie z wskazaną uchwałą.
Radna chciała wiedzieć, z której jednostki, oprócz OSP w Górce Pabianickiej i OSP w Gorzewie,
pochodził sprzedany samochód.
Wójt obiecał to sprawdzić.
Do kolejnego projektu uchwały o nr VIII/D/2015 uwagę zgłosiła radna D. Szczesik. Radna chciała
wiedzieć, czy zdjęcie z zadania inwestycyjnego „Nakładka asfaltowa na drodze gminnej w
Żytowicach” nie spowoduje, że zadanie to nie zostanie wykonane.
Skarbnik zapewniła, że środki będą wystarczające. Dodała, że będą również środki funduszu
sołeckiego.
Radna Z. Kasperska pytała jeszcze, odnosząc się do uchwały o nr VIII/G/2015, o przyczynę wymiany
oświetlenia na sali gimnastycznej w Bychlewie, skoro to nowy obiekt.
Wójt odpowiedział, że oświetlenie jest starego typu.
Radna wyraziła chęć uzyskania kalkulacji.
Radny A. Wąsat stał z kolei na stanowisku, że należy wymieniać oświetlenie starego typu na
oświetlenie energooszczędne.
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Wójt dodał, że skoro poczyniono oszczędności w związku z rozstrzygniętymi przetargami to należy
je przeznaczać w taki sposób, aby generować dalsze oszczędności.
Dalszych uwag w temacie nie było.
Przewodniczący przeszedł do omówienia spraw różnych.
Pierwszy zabrał głos przedstawiając wniosek Pani Marzeny Antoszczyk o wynajęcie mieszkania
socjalnego. Wniosek stanowi zał. nr 13 do protokołu. Następnie poprosił Wójta o udzielenie
szerszych informacji w temacie.
Wójt przedstawił sytuację rodziny. Poinformował, że zna rodzinę wnioskodawczyni i uważa, że
rodzina ta będzie starała się wykończyć zbudowany dom, tak aby móc wyprowadzić się jak
najszybciej z mieszkania socjalnego.
Radna A. Marciniak była pozytywnie ustosunkowana do wniosku. Wyraziła pogląd, że po to były
remontowane te mieszkania, by móc pomagać w trudnej sytuacji, w szczególności, że jest deklaracja
opuszczenia mieszkania w ciągu roku.
Radni nie zgłaszali uwag.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną w sprawie wniosku Pani Marzeny Antoszczyk
dotyczącej wynajęcia mieszkania socjalnego na okres od pół roku do roku czasu.
Kolejny temat poruszył Wójt, który poinformował, że w dniu dzisiejszym, tj. 19 maja br., o godz.
17.30 odbędzie się zebranie w miejscowości Szynkielew. Wójt przypomniał, że sołectwo
wnioskowało o zakup działki pod budowę świetlicy wiejskiej. Przypomniał jednak, że obecnie
kończona jest budowa świetlicy w Jadwininie. Zakupiona została działka w Świątnikach. Planuje się
budowę domu drewnianego w Porszewicach. W związku z tym prosił o opinię Komisji
Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej w tym temacie.
Głos zabrała jeszcze radna wsi Szynkielew C. Rychłowska, która poinformowała, że w obecnej chwili
najlepszym rozwiązaniem byłoby kupno baru „Kaska” na cele świetlicowe.
Radny M. Madaj zauważył, że plany w tym zakresie powinny zależeć od ceny.
Radna Z. Kasperska z kolei zauważyła, że te plany należy realnie rozłożyć w czasie, ponieważ
rozpoczęte zostały już działania w innych miejscowościach.
Wójt stwierdził, że cena miałaby się wahać w granicach 300 tys. zł, ale musiałby się wypowiedzieć
rzeczoznawca w tej sprawie. Zauważył, że jest to sprawa przyszłościowa. Następnie odniósł się do
propozycji Pana Jana Gawła z OSP w Górce Pabianickiej, który poinformował o możliwości zakupu
autobusu za kwotę 170-180 tys. zł brutto.  Autobus, który należy do jednostki jest często
wykorzystywany przez organizacje gminne, ale ze względu na jego wiek ulega awariom, co generuje
duże koszty. Wójt poddał pod rozwagę radnych zakup takiego autobusu.
Dalszych spraw nie zgłaszano.
Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.
Protokołowała: Posiedzeniu przewodniczył:

Andżelika Miszewska Przewodniczący Komisji

Jerzy Błoch


